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Protokół Nr XXXIV.2013 

z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 24 września 2013 r. 

 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom pan Zbigniew Wołcerz – Przewodniczący Rady 

Powiatu w Opatowie.  

 

Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno 

załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu.  

Sesję rozpoczęto o godz. 10
05

, a zakończono o godz. 10
56

. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przedstawienie przedsięwzięć powiatu realizowanych przy wsparciu środków z budżetu 

województwa. 

a) Wystąpienie Wojewody Świętokrzyskiej. 

 

5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie:  
a) udzielenia z budżetu powiatu opatowskiego dotacji celowej dla parafii w Ruszkowie 

na prace związane ze zmianą instalacji elektrycznej i zakupem nagłośnienia dla 

kościoła; 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2013 – 2017; 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 2013 r.; 

d) akceptacji działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na realizację    

zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych; 

e) akceptacji działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na realizację 

zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych. 

 

6. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

7. Zakończenie obrad XXXIV sesji Rady Powiatu. 

        

Pan Przewodniczący wypowiedział formułę „otwieram obrady sesji rady powiatu”,  

a następnie przywitał Wojewodę Świętokrzyskiego panią Bożentynę Pałka – Koruba, radnych 

oraz przybyłych gości. 

Oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza, że obrady są prawomocne.  

W sesji uczestniczyło 14 radnych – nieobecni: 

- pani Jolanta Magierowska, 

- pan Jacek Dwojak, 

- pan Zbigniew Zięba. 

 

Ad.2) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został wyłożony 

do wglądu, a następnie zaproponował jego przyjęcie bez odczytywania. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu  

z poprzedniej sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 
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 W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.  

  

Ad.3) Przyjęcie porządku obrad.  

 Pan Przewodniczący odczytał projekt porządku obrad, a następnie zapytał czy ktoś ma 

jakieś uwagi do zaproponowanego porządku obrad. 

  

 Nikt nie zgłosił uwag. 

 

 W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 

 

Ad.4) Przedstawienie przedsięwzięć powiatu realizowanych przy wsparciu środków  

 z budżetu województwa. 

a) Wystąpienie Wojewody Świętokrzyskiej. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk – Starosta Opatowski, który, 

przywitał Wojewodę Świętokrzyskiego - panią Bożentynę Pałka - Koruba,  

a następnie oznajmił, iż w inwestycjach wspieranych przez Wojewodę zostało 

wykonanych dość dużo inwestycji, którymi powiat opatowski może się pochwalić.  

Na drogi powiatowe zostało przeznaczone w  tym roku 12 512 797,37 zł z czego 

powiat ze środków własnych przeznaczył 3 728 068,55 zł. Pan Starosta poinformował, 

że zadłużenie powiatu jest praktycznie zerowe, oraz że zostało wykonanych 37 km 

dróg. Nadmienił, iż ma nadzieję, iż wszyscy zobaczą znaczący postęp inwestycyjny na 

terenie powiatu.  

Pan Starosta przedstawił również wykonane zadania inwestycyjne na drogach 

powiatowych w roku 2013, co stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Poinformował, że ku końcowi robót zbliżają się inwestycje tj. rozbudowa ZS Nr 1  

w Ożarowie, a także Specjalnych Ośrodków Szkolno- Wychowawczych w Dębnie 

oraz w Jałowęsach. 

Obecnie są plany na 2014 rok związane z przebudową dwóch dróg w miejscowości 

Włostów oraz na terenie Gminy Lipnik. Ponadto przygotowywane są na kolejną sesję 

dokumenty dotyczące przebudowy drogi na terenie Gminy Opatów  

w kierunku miejscowości Lipowa i Podole, oraz projekt dotyczący kształcenia 

nauczycieli, który został zakwalifikowany i dzięki czemu będą dodatkowe miejsca 

pracy. 

Pan Starosta zaznaczył, iż inwestycje drogowe na terenie Opatowa są drogimi 

inwestycjami, jeżeli chodzi o  przebudowę, gdyż według potrzeby są  robione odpływy 

i kanalizacje na ulicach Mickiewicza, Sempołowskiej oraz zaplanowane są inwestycje 

na ulicach Słowackiego i Partyzantów. Największym problemem na terenie powiatu 

opatowskiego jest bezrobocie, dlatego również jak zaznaczył pan Starosta wszelkie 

działania zmierzające do zmniejszenia liczby bezrobotnych są bardzo ważne. Nadto 

dodał, że współpraca w ramach szwajcarskiego programu jest szansą w obszarze 

pomocy osobom bezrobotnym.  

 

Podczas wypowiedzi pana Starosty salę obrad opuściła pani Maria Serwinowska, od 

tej chwili obrady toczyły się  w obecności 13 – osobowego składu radnych. 
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Kontynuując pan Starosta podkreślił, że w przyszłym roku będzie można przedstawić 

społeczeństwu działania dotyczące zwalczania bezrobocia oraz ilość dodatkowych 

miejsc pracy. Pan Starosta poinformował o planach mających na celu przejęcie 

GDDKiA Kielce, rejon w Opatowie, obwód w Smugach na mienie powiatu.  

Pod koniec wypowiedzi pan Starosta ponownie podziękował Wojewodzie 

Świętokrzyskiemu za dotychczasową współpracę.  

 

Na salę obrad powróciła pani Maria Serwinowska.  

Od tej chwili obrady toczyły się w obecności 14 – osobowego składu radnych. 

 

Następnie pan Przewodniczący podziękował za wypowiedź panu Staroście i poprosił  

o zabranie głosu przez Wojewodę Świętokrzyskiego - panią Bożentynę Pałka – 

Koruba. 

 

Głos zabrała Wojewoda Świętokrzyski pani Bożentyna Pałka- Koruba, która na 

wstępie swojej wypowiedzi podziękowała serdecznie  za zaproszenie na Sesję Rady 

Powiatu. 

Następnie pani Wojewoda oznajmiła, że właściwe lokowanie środków finansowych 

jest ważnym zadaniem i z tego zadania powiat opatowski wywiązuje się bardzo 

dobrze. Jak zaznaczyła pani Wojewoda „każda złotówka jest dobrze ulokowana”.  

Podstawą każdej społeczności lokalnej jest infrastruktura drogowa, bez której nie ma 

żadnego rozwoju, co widać szczególnie w powiecie opatowskim – mówiła pani 

Wojewoda. Następnie poinformowała, o komunikacie mówiącym o złej sytuacji 

budżetu państwa, a także o oszczędnościach, które musiały zostać dokonane z tego 

tytułu. Podkreśliła, iż Narodowy Program Budowy Dróg Lokalnych został znacznie 

okrojony w porównaniu z rokiem ubiegłym. W związku z czym trzeba będzie dokonać 

wyboru i wskazać  po jednym projekcie z każdego z powiatów – tj. ważniejszy do 

realizacji. Ponadto pani Wojewoda dodała, że ciągle maleje wsparcie finansowe dla  

osób niepełnosprawnych, jak i dla domów pomocy społecznej. Podkreśliła w swojej 

wypowiedzi, iż bardzo ważną sprawą jest obwodnica Opatowa o co zabiega zarówno 

pan Starosta, jak i pan Burmistrz Chaniecki. Następnie pani Wojewoda złożyła 

gratulacje dotyczące realizowanych projektów z funduszy europejskich – w 

szczególności projektu realizowanego w ramach Szwajcarsko – Polskiego Programu 

Współpracy, który znalazł się w czołówce.  Pod koniec swojej wypowiedzi pani 

Wojewoda złożyła życzenia dotyczące dalszej pozytywnej realizacji projektów, jak 

również podziękowała panu Staroście za dobre słowo, jak również za dotychczasową  

współpracę. 

 

Pan Przewodniczący podziękował za wystąpienie pani Wojewodzie oraz zapytał czy 

radni mają zapytania. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

Następnie pan Starosta wraz z panem Przewodniczącym Rady Powiatu w imieniu 

wszystkich radnych, przekazali podziękowania wraz z drobnym upominkiem dla pani 

Wojewody. 
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Kontynuując pan Przewodniczący podziękował pani Wojewodzie za przybycie  

i przeszedł do omawiania dalszego punktu porządku obrad. 

 

W tym samym czasie salę obrad opuścili Pani Wojewoda oraz pan Starosta. 

Obrady toczyły się w obecności 13 – osobowego składu radnych. 

 

Ad. 5) Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie:  

a) udzielenia z budżetu powiatu opatowskiego dotacji celowej dla parafii w Ruszkowie 

na prace związane ze zmianą instalacji elektrycznej i zakupem nagłośnienia dla 

kościoła. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia z budżetu powiatu opatowskiego dotacji celowej dla parafii w Ruszkowie na 

prace związane ze zmianą instalacji elektrycznej i zakupem nagłośnienia dla kościoła,  

Następnie Przewodniczący zapytał czy są uwagi bądź zapytania do przedstawionej treści. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec powyższego zapytał kto jest  „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXIV.45.2013 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

 Opatowskiego na lata 2013 – 2017. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Walas odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2013 – 2017, następnie zapytał czy są uwagi bądź zapytania do 

przedstawionej treści. 

 

Podczas odczytywania w/w projektu uchwały na salę obrad wrócił pan Starosta. 

Od tej chwili obrady toczyły się w obecności 14 – osobowego składu radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec powyższego zapytał kto jest  „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXIV.46. 2013 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 2013 r. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie  

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 2013 r. 
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a następnie zapytał, czy są uwagi, bądź zapytania do przedstawionej treści. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec powyższego zapytał kto jest  „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXIV.47.2013 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

d) akceptacji działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na realizację    

 zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych. 

 Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie, akceptacji 

 działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na realizację zadań 

 inwestycyjnych na drogach powiatowych a następnie zapytał, czy są uwagi, bądź 

 zapytania do przedstawionej treści. 

 

 Nikt nie zabrał głosu, wobec powyższego zapytał kto jest  „za” podjęciem uchwały, kto 

 jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

 W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXIV.48.2013 została podjęta jednogłośnie. 

 Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 

 

 Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

e) akceptacji działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na realizację 

 zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych. 

 Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Walas odczytał projekt uchwały w sprawie 

 akceptacji działań zmierzających do pozyskania środków finansowych na realizację 

 zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych a następnie zapytał, czy są uwagi, bądź 

 zapytania do przedstawionej treści. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec powyższego zapytał kto jest  „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXIV.49.2013 została podjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 

 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos  w realizowanym punkcie 

posiedzenia. 
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O zabranie głosu poprosił pan Starosta, który oznajmił, iż w trakcie przygotowywania 

są dwa ważne projekty uchwał jeden dotyczący drogi Opatów- Lipowa- Podole oraz 

program dotyczący podnoszenia kwalifikacji nauczycieli, w związku z czym poprosił 

o zwołanie w najbliższym czasie kolejnej sesji Rady Powiatu. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos  

w omawianym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego pan Przewodniczący poinformował o przejściu do 

ostatniego punktu obrad. 

 

Ad. 7. Zakończenie obrad XXXIV sesji Rady Powiatu. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz wypowiedział formułę – „zamykam obrady 

XXXIV sesji Rady Powiatu w Opatowie”. 

 

Na tym sesję zakończono. 

       

Protokołowała:     

  

mgr Milena Gatkowska    Przewodniczący Rady Powiatu 

        /-/ Zbigniew Wołcerz 

mgr Justyna Zdyb  

 

 


